
Rada Miejska                                                                                        

w Nowym Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł Nr XLI/2018 

z XLI sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 24 kwietnia 2018 

r. w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 15:00 , a zakończono o godz. 17:00. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 15 radnych . 

( Lista obecności radnych stanowi zał. nr 1 do protokołu).  

( Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. nr 2 do protokołu). 

Obrady prowadził - Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego - Józef Blank 

- Zastępca Burmistrza  - Krzysztof Widźgowski 

- Skarbnik Miasta                                     - Wioletta Chętnicka 

-  Kierownik Referatu Inwestycji i Mienia 

   Komunalnego                                         - Damian Artuszewski 

-  Adwokat                                                - Tomasz Kwiatkowski                             

- Dyrektor Projektu ds. Technicznych PORR S.A. – Mirosław Raduszewski 

- Uczennica Szkoły Podstawowej Nr 2 – Patrycja Łach wraz z Mamą 

- Radny Rady Powiatu                               -  Marek Piątkowski 

- Pracownicy Urzędu Miejskiego – Jerzy Grządzielewski,  Dariusz Sobaszkiewicz, Grzegorz  

   Orzeł. 

 Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji 

    - stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

    Nowe Miasto Lubawskie na lata 2018-2035. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie 

    na 2018 rok.  
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9. Podjęcie uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres powyżej 3 lat w trybie  

    bezprzetargowym nieruchomości gruntowych stanowiących  własność Gminy Miejskiej      

    Nowe Miasto Lubawskie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich  

      przebiegu. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/86/03 Rady Miejskiej w Nowym  

      Mieście Lubawskim z dnia 28 lipca 2003 r. w sprawie uchwalenia zasad  

      wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy  

      Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany  uchwały Nr XXIV/144/2016 Rady Miejskiej w     

      Nowym Mieście Lubawskim z dnia 8 listopada 2016 r. w sprawie uchwalenia  

      Wieloletniego Programu Gospodarowania Zasobem Mieszkaniowym Gminy  

      Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na lata 2016-2021. 

13. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście  

      Lubawskim za 2017 rok oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej. 

14. Przedstawienie oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2017 dla Gminy Miejskiej  

      Nowe Miasto Lubawskie. 

15. Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za 2017 rok oraz potrzeby    

      związane z realizacją zadań w Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 2018 rok. 

16. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w Nowym Mieście  

      Lubawskim za 2017 rok. 

17. Przyjęcie obwieszczenia w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie  

      szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i  

      specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych  usług opiekuńczych  

      dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub  

      całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

18. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

19. Zakończenie sesji.                                                             

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt 1 

Wśród zaproszonych gości  obecna była  uczennica Szkoły Podstawowej Nr 2 – Patrycja Łach 

wraz z Mamą. Burmistrz Józef Blank w asyście  Przewodniczącego Rady Miejskiej Marcina 

Deja złożył gratulacje Paulinie Łach za roztropne zachowanie i godną naśladowania postawę, 
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dzięki której uratowane zostało życie mieszkańca naszego miasta, wręczając list gratulacyjny 

wraz z bonem, a Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja Mamie Pauliny – kwiaty. 

 W sesji uczestniczył również  Dyrektor Projektu ds. Technicznych PORR S.A. – Mirosław 

Raduszewski, który w formie prezentacji multimedialnej przedstawił radnym zakres oraz 

harmonogram  budowy obwodnicy Nowego Miasta Lubawskiego w ciągu drogi krajowej nr 

15. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja dokonał otwarcia XLI sesji Rady Miejskiej 

stwierdzając na podstawie listy obecności, że w sesji uczestniczy 15 radnych, a więc obrady 

są prawomocne.    

Ad. pkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja na sekretarza obrad zaproponował radną  Lilię 

Karczyńską, która wyraziła zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie w obecności 

15 radnych  wybrała radną –  Lilię Karczyńską na sekretarza obrad. 

Ad. pkt 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej- Marcin Deja odczytał wniosek Burmistrza Nowego Miasta 

Lubawskiego  o uzupełnienie porządku obrad. Wniosek stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Następnie poddał pod głosowanie wprowadzenie w pkt 11  punktu: Podjęcie uchwały w 

sprawie zmiany uchwały Nr X/86/03 Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 

28 lipca 2003 r. w sprawie uchwalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy  Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie.  

 Rada Miejska jednomyślnie w obecności 15 radnych  przyjęła powyższą zmianę w porządku 

obrad. 

Z kolei poddał pod głosowanie wprowadzenie w pkt 12  punktu:  Podjęcie uchwały w sprawie 

zmiany  uchwały Nr XXIV/144/2016 Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 8 

listopada 2016 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniego Programu Gospodarowania Zasobem 

Mieszkaniowym Gminy  Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na lata 2016-2021. 

 Rada Miejska jednomyślnie w obecności 15 radnych  przyjęła powyższą zmianę w porządku 

obrad. 

Rada Miejska nie wniosła innych zmian do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja przedstawił porządek obrad XLI sesji Rady 

Miejskiej. 

Ad. pkt 4 

Protokół z  XL sesji Rady Miejskiej był wyłożony do wglądu w pok. nr 36 Urzędu 

Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią.  
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Sekretarz obrad XL sesji – radny  Adam Kłosowski nie zgłosił uwag do protokołu.  Pozostali 

radni również nie wnieśli uwag do protokołu. 

Protokół z XL sesji Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty jednomyślnie  w 

obecności 15 radnych.                                                    

Ad. pkt 5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego –Józef Blank przedstawił sprawozdanie z 

działalności międzysesyjnej w zakresie bieżącej działalności Burmistrza. 

Na zapytania radnych odpowiedzi udzielił Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – Józef 

Blank. 

 Sprawozdanie i informacja zostały przyjęte do wiadomości przez Radę. 

Ad. pkt 6 

Radni nie złożyli na sesji w formie pisemnej interpelacji. 

Radni  wnieśli ustnie zapytania w sprawie: 

 Radna- Lilia Karczyńska  

- zapytała w jaki sposób społeczeństwo miasta zostało poinformowane o naborze na wolne 

stanowisko pracy - głównego księgowego w Miejskim Ośrodku Sportu i Rekreacji, 

- zapytała czy miasto stać na przeznaczenie 100 tysięcy zł. na obchody 100- lecia Klubu  

  Sportowego Drwęca, 

- rozważenia postawienia przy ul. Lipowej znaku ograniczenia nośności pojazdów. 

 Radny- Marcin Deja  

-   wystąpienia do Starosty Nowomiejskiego z zapytaniem dotyczącym stanu  mostu w 

Mszanowie w związku z przetaczającym się tam znacznym transportem.  

Radny – Zbigniew Ewertowski 

Zapytał czy miasto ma w planie remont sali gimnastycznej Szkoły Podstawowej Nr 3 im. 

Filomatów Nowomiejskich. 

Ad. pkt 7 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie na lata 2018-2035.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 15 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XLI/263/2018 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 
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Ad. pkt 8 

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – Zofia Wilbrandt 

przedstawiła pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 2018 r. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 15 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XLI/264/2018 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. pkt 9 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej – Krzysztof Hoppe 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie oddania w dzierżawę na okres powyżej 3 lat w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości gruntowych stanowiących  własność Gminy Miejskiej Nowe Miasto 

Lubawskie. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 15 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XLI/265/2018 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. pkt 10 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej – Krzysztof Hoppe 

przedstawił pozytywną opinię Komisji. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych i ustalenia ich przebiegu. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 15 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XLI/266/2018 – stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

Ad. pkt 11 

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej – Kazimierz Zgliczyński przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr X/86/03 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 28 lipca 2003 r. w sprawie uchwalenia zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie.  

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 15 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XLI/267/2018 – stanowi zał. nr 9 do protokołu. 
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Ad. pkt 12 

Przewodniczący Komisji Problematyki Społecznej – Kazimierz Zgliczyński przedstawił 

pozytywną opinię Komisji. 

 Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie  zmiany  uchwały Nr XXIV/144/2016 Rady Miejskiej w  Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 8 listopada 2016 r. w sprawie uchwalenia  Wieloletniego Programu 

Gospodarowania Zasobem Mieszkaniowym Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 

lata 2016-2021. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 15 radnych podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr XLI/268/2018 – stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

Ad. pkt 13 

Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nowym Mieście  

Lubawskim za 2017 rok oraz potrzeby w zakresie pomocy społecznej były przedmiotem 

obrad komisji Rady Miejskiej na wspólnym posiedzeniu w dniu 23 kwietnia br.  

Radni nie wnieśli pytań do złożonego sprawozdania.  

Sprawozdanie zostało przyjęte do wiadomości przez Radę Miejską.   

Sprawozdanie stanowi zał. nr 11 do protokołu. 

Ad. pkt 14 

Ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2017 w Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie  

była przedmiotem obrad komisji Rady Miejskiej na wspólnym posiedzeniu komisji w dniu 23 

kwietnia br.  

Radni nie wnieśli pytań do przedstawionej oceny.  

Ocena została przyjęta do wiadomości przez Radę Miejską. 

Ocena stanowi zał. nr 12 do protokołu. 

Ad. pkt 15 

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2017 oraz potrzeby  

związane z realizacją zadań w Gminie Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 2018 rok były 

przedmiotem obrad komisji Rady Miejskiej na wspólnym posiedzeniu w dniu 23kwietnia br.  

Radni nie wnieśli pytań do złożonego sprawozdania. 

Sprawozdanie zostało przyjęte do wiadomości przez Radę Miejską.   

Sprawozdanie stanowi zał. nr 13 do protokołu. 
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Ad. pkt 16 

Sprawozdanie z  działalności Zespołu Interdyscyplinarnego w Nowym Mieście  Lubawskim 

za rok 2017 było  przedmiotem obrad komisji Rady Miejskiej na wspólnym posiedzeniu w 

dniu 23 kwietnia br.  

Radni nie wnieśli pytań do złożonego sprawozdania. 

Sprawozdanie zostało przyjęte do wiadomości przez Radę Miejską.   

Sprawozdanie stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

Ad. pkt 17 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie  projekt 

obwieszczenia Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim w  sprawie ogłoszenia tekstu 

jednolitego uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za 

usługi opiekuńcze i  specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych  

usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Rada Miejska jednomyślnie w obecności 15 radnych przyjęła obwieszczenie w tej sprawie.  

Obwieszczenie – stanowi zał. nr 15 do protokołu. 

 

Ad. pkt 18 

Odpowiedzi na zapytania radnych udzielił Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego –  

Józef Blank: 

- zgodnie z ustawą o pracownikach samorządowych  istnieje wymóg umieszczania informacji 

o naborze na wolne stanowiska pracy  na BIP i do dzisiaj takie ogłoszenie jest umieszczone. 

Ponadto Dyrektor MOSIR wywiesił informację na tablicy informacyjnej w MOSiR. Zgłosiły 

się dwie osoby z Iławy. Została wybrana osoba z odpowiednim wykształceniem.                                                               

- w kwestii środków finansowych na obchody 100-lecia Klubu Sportowego Drwęca obecnie 

takich pieniędzy nie mamy, należy zaplanować w budżecie przyszłego roku. 

- odnośnie postawienia przy ul. Lipowej znaku ograniczenia nośności nawet jak będziemy 

chcieli to uczynić, to wymagana jest zgoda. Po analizie złożymy taki wniosek, jeżeli będzie to 

uzasadnione. 

-  most w Mszanowie po remoncie został przekazany powiatowi. Zwrócę się do Starosty 

Nowomiejskiego z sugestią Pana Przewodniczącego dotyczącą troski o stan mostu.  

- nie mamy środków finansowych na remont sali gimnastycznej przy Szkole Podstawowej Nr 

3 . Podejmowaliśmy w tym kierunku działania. Jest zgoda Wojewódzkiego Konserwatora 

Zabytków, nie mamy natomiast pozwolenia od Starosty. Jeżeli będziemy mieli środki 
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finansowe to o takie pozwolenie wystąpimy. W pierwszej kolejności musimy realizować 

podjęte inwestycje, a jeśli budżet pozwoli to i do remontu sali przystąpimy.    

Ad. pkt 19 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

Marcin Deja zamknął obrady XLI sesji Rady Miejskiej.  

 

Sekretarz obrad:                                                                        Przewodniczący Rady Miejskiej                 

Lilia Karczyńska                                                                                  Marcin Deja                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


